
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 13. februar 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 648 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 648:  

”Hvor mange af de borgere, der modtog en almen genoptræningsplan i henholdsvis 

2017 og 2018, gennemførte et fuldt genoptræningsforløb, og hvad var gennemfør-

selsprocenten opgjort på hver enkelt kommune?” 

 

Svar: 

Til brug for min besvarelse har ministeriet indhentet bidrag fra Sundhedsdatastyrel-

sen, som oplyser følgende: 

 

”SDS kan oplyse, at kommunerne ikke indberetter data om, hvorvidt en borger har 

gennemført et genoptræningsforløb. Der bliver kun indberettet data om, hvorvidt en 

borger modtager genoptræning.” 
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